
 

 
 

 

    PVV Fractie Landgraaf 
                                                          E: info.landgraaf@pvv.nl 
                                                    I: https://landgraaf.pvv.nl/ 
 
Aan: College van B&W Gemeente Landgraaf 
T.a.v. De voorzitter van de Raad 
Postbus 31000 
6370 AA Landgraaf 
 
Landgraaf, 29 augustus 2024 
 
Betreft: Vragen ex artikel 37 reglement van orde voor de vergaderingen van de raad der 
gemeente Landgraaf; 
Inzake: Landgraaf wordt geterroriseerd 

Geachte voorzitter, 

Steeds vaker bereiken via onze burgercontacten en sociale mediakanalen verontrustende 
berichten over een groepje jeugdigen dat Landgraaf op diverse plekken terroriseert. Het gaat 
hierbij om verbaal en fysiek geweld, met en zonder wapens. Meer dan eens wordt dit op film 
vastgelegd en verspreid via social media. Veel van de slachtoffers zijn zelf minderjarig en 
weigeren om aangifte te doen uit angst voor represailles van dezelfde groep. Ook de officier 
van justitie garandeert geen mogelijkheid tot anonieme aangiftes. Dit alles leidt tot een 
onveilig Landgraaf, met name voor onze eigen jeugd. Derhalve heeft de PVV de volgende 
dringende vragen: 
 
1. Is het college op de hoogte van deze problematiek? 

2. Begrijpt het college hoe ernstig inmiddels de situatie is voor zowel slachtoffers als ook 
ouders? 

3. De bewuste groep is bekend bij politie en andere instanties. Hoe heeft het dan toch zo ver 
kunnen komen? 

4. Wat heeft het college gedaan om het ontstane klimaat van onveiligheid te voorkomen? 

5. Is het college voornemens om maatregelen te nemen om de huidige situatie aan te 
pakken? Zo ja, welke? Zo niet, waarom niet? 

6. Is het college het met de PVV eens dat gebiedsverboden alleen leiden tot verplaatsing van 
het probleem? 

7. Hoe zorgt het college ervoor dat het probleem structureel opgelost wordt in plaats van 
tijdelijke oplossingen? 

8. Begrijpt het college dat slachtoffers geen aangifte te durven doen? 
 
 



 

 
 

9. Meerdere instanties zijn betrokken bij het begeleiden van een aantal van deze jongeren. 
Waarom leidt dit niet tot resultaat en hoeveel gemeenschapsgeld is er nog nodig om de 
bewuste groep en overlast ervan aan te pakken? 

 

De PVV maakt zich grote zorgen over het ontstane klimaat en hoopt dan ook op een krachtig 
signaal en structurele maatregelen van het college. Dit zodat iedereen, maar vooral onze 
Landgraafse jeugd, weer onbezorgd over straat kan. We zien uw beantwoording binnen de 
geldende termijn dan ook met grote belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de voltallige PVV fractie 
 

 
Roger Ernst - Fractievoorzitter 
Maarten Vankan – Raadslid 
Daniël Nak – Raadslid 
Lizette de Waal-Gramer – Burgercommissielid 
Serge Ritzen - Burgercommssielid 

 


